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Hoolekogu koosoleku protokoll Aprill’24 

 

Asutus: Kuuste kool 

Toimumise kuupäev: 11.04.2024 

Toimumise kellaaeg: 17.00 – 18.30 

Koosoleku läbiviija: Lenne Ojamets 

Protokollija: Egle Haljassaar 

Osalesid: Inga Kurgjärv, Egle Haljassaar, Lauri Põder, Liis Rosin, Marge Aasajärv, Meriliis 

Kuuslap, Kaili Roio, Rait Ärmann 

Puudusid: Sille Kivimaa, Kreete Meus, Lauri Juhan Liivamägi 

Kutsutud: õppealajuhataja Ene Rooma, direktor Lenne Ojamets 

 

Päevakord: 

1. Lasteaia vigastuste ennetamise ja turvalisuse edendamise riskianalüüs 

2. Nublude rühma laste arvu kinnitamine 

3. Õnnetriinude rühma laste arvu kinnitamine 

4. Kohapeal algatatud küsimused 

 

1. Lasteaia vigastuste ennetamise ja turvalisuse edendamise riskianalüüs 

 

Direktor annab ülevaate dokumendist, mis on koostatud riiklikult soovitatud põhjal. 

Lasteaiaõpetajatega on see kahel korral läbi töötatud. Terviseamet on külastusel 

dokumendi heaks kiitnud. Ainus märkus/mure on tiik mõisapargis. Tiik on madal, 

umbes põlvedeni vesi. Mänguväljak on aiaga piiratud ning lapsed üksi pargis jalutama 

ei pääse. Tiigi piiramist ei nõutud.  

Kui lasteaia mänguväljak läheb avalikku kasutusse, siis on vaja üle vaadata mõned 

ohutuse tagamiseks vajalikud punktid. Õpetajad hakkavad enne lastega mänguväljaku 

kasutamist ala üle kontrollima. Alumist osa hetkel ei kasutata, sest seal on pinnas veel 

märg ja oodatakse murukatte kasvama hakkamist.  

Lauri Põder pööras tähelepanu sellele, et mänguväljaku värav ei püsi kinni. 

Majandusjuhatajal palutakse see üle vaadata. 

Mänguväljak varustatakse siltidega, millistel kellaaegadel see on avalikult kasutatav ja 

millised on mänguväljaku ning atraktsioonide kasutamise reeglid. 

 

OTSUS: Kinnitada „Lasteaia vigastuste ennetamise ja turvalisuse edendamise 

riskianalüüs“.  

 

2. Nublude rühma laste arvu kinnitamine 
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Direktor tegi ettepaneku Nublude rühma laste arvuks kinnitada 22 last. Õnnetriinudest 

liigub 5 last Nubludesse, Nubludest 2026. aastal kooliteed alustavad lapsed 

Päiksekestesse - siis on arvuks 21, 1 koht jääb varuks. Nublude õpetajate soov on küll 

minna samade lastega kuni lõpuni, kellega alustasid Õnnetriinudes, aga sellisel juhul 

peaksid kõik, kes Õnnetriinudes kolme-aastaseks saavad, liikuma Päiksekeste rühma, 

kokku 6-aastastega. See ei ole ei õppetöö korraldamise ega turvalisuse kaalutlustelt 

(trepp) võimalik meie väikeses lasteaias.  

 

OTSUS: Kinnitada Nublude rühma laste arvuks 22 last.  

 

3. Õnnetriinude rühma laste arvu kinnitamine 

 

Direktor selgitas, et kuna osa lapsi, kes on järgmise õppeaasta alguseks kolme-aastased, 

jääksid veel Õnnetriinude rühma, siis ei oleks enam tegemist sõimerühmaga, vaid 

liitrühmaga, kuhu saab võtta maksimaalselt 18 last. Hetkel on uueks õppeaastaks 

nimekirjas 16 last, kellest osad liituvad õppeaasta jooksul rühmaga.  

 

OTSUS: Õnnetriinude rühma piirarvu ei ole seetõttu vaja kinnitada.  

 

4. Kohapeal algatatud küsimused 

 

- Sügisest alustab Kuuste Kooli esimeses klassis 6 õpilast, mitmed õpilased/lapse-

vanemad on andnud infot, et nende lapsed jätkavad kooliteed Tõrvandi Koolis, sest 

see on neile kodule lähemal. See toob kaasa mõningase õpilaste arvu vähenemise 

koolis.  

- Õnnetriinude rühma vanemad on tõstatanud probleemi, et lastel pole kätepesuks seepi 

ja seetõttu on suur hulk rühma lapsi haigestunud. Direktor ja õpetaja selgitasid, et seni 

on õpetaja ise lastele kätepesuks seepi doseerinud. Nüüd on lisatud lastele 

kättesaadavalt seebidosaator. See on õpetaja sõnul kaasa toonud probleeme, et lapsed 

hakkavad seebiga mängima ja seda satub palju ka põrandale, mille tulemusel muutub 

põrand libedaks. Õpetaja abil on tükk tegu, et põrandat seebist puhastada. Ettepanek 

lisada seebidosaatori alla kandik, et tõkestada seebi põrandale sattumist.  

- Lisaks teeb lapsevanematele muret see, et lastele sobival kõrgusel ei ole vannitoas 

peeglit, et nad saaksid veenduda, et nägu on pesemise järgselt puhas. Otsustati 

paigaldada kõigisse rühmadesse väikesed peeglid.  

- Talvine lumetõrje ja ohutuse tagamine. Katuselt kukub alla lund ja jääd, ohutuse 

tagamiseks ei ole koonuste või lintidega piiramine kõige tõhusam viis – lapsi see ei 

piira, nende jaoks on torbikud mänguvahendid (näiteks liikumistunnis). Vajalik on 

leida püsivam lahendus. Koolipidaja esindaja Liis Rosin räägib probleemist vallavara 

spetsialisti Ragnar Veemaaga.  

- Sama lugu on talvel lume raskuse all murdunud puuga, mis on endiselt ohtlik ning 

millele tähelepanu pööramiseks on väljas torbikud. Direktori sõnul on arboristi teenus 

tellitud, aga nö järjekord ei ole veel meieni jõudnud.  

- Direktor palub hoolekogult luba korraldada traditsiooniliselt augustis üks 

väljasõidupäev kõigile kooli ja lasteaia töötajatele. See on planeeritud 23. augustile 

2024 ning sellel päeval oleks lasteaed suletud.  
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OTSUSTATI:  Anda nõusolek kooli ja lasteaia töötajatel osaleda meeskonna 

väljasõidul 23.08.2024 ning selleks päevaks lasteaed sulgeda.  

 

- Hoolekogu liikmetelt tuli ettepanek, et jõulupidude korraldamisel võiks arvestada 

lapsevanematega ja peod ei algaks kohe hommikul või siis korraldada jõulupeod ilma 

lapsevanemate osaluseta. Kuna pidu on lastele mõeldud, siis see võtaks ära palju 

stressi kõigilt osapooltelt. Vanematele esinemiseks on teisi pidusid – näiteks emade- ja 

isadepäevapeod.  

 

OTSUSTATI: Sügisestel rühmakoosolekutel tõstatada teema uuesti ning teha 

ettepanek jõulupeod korraldada ilma lapsevanemate osaluseta.  

 

- Direktor tutvustas mõtet proovida sügisest koolieelikute rühmas rakendada lõunaune 

mitte kohustuslikuks muutmist ning asendada see rahulike tegevustega. Pärast 

lõunasööki on 30 minuti jooksul vaikne aeg pikutamiseks kõigile rühma lastele ja 

need, kes uinuvad saavad oma lõunaune teha, kes mitte, siis peavad tegutsema 

vaikselt, et mitte kaaslasi (ka teiste rühmade lapsi) segada. Kõik avaldasid poolehoidu 

selle katsetamiseks kooskõlastatuna rühma lapsevanematega.  

 

 

 

Koosoleku läbiviija:        Koosoleku protokollija: 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Lenne Ojamets        Egle Haljassaar 

 


